
      

                                      Zápisnica             
       

           zo zasadania Komisie na ochranu verejného poriadku a životného 

           prostredia pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská 

           Bystrica zo dňa  16.05.2016. 

 

Prítomní:           Sajan Miloslav 

                           Hasoň Ján 

                            Evjak Róbert 

                    Ing. Vaňo Stanislav 

                            Butkovič Miroslav           

                            Krajčír Marian 

                     Doc.JUDr. Polák Peter   

                       

Ospravedlnený : 
                               

 

Hostia: účastníci konania v počte 7                  
                             

Program:  1.   Otvorenie zasadnutia                        

                   2    Sťažnosť p.Piekovej a susedov. 

                   3   .Vývoz odpadov 

                   4.   Nahlásenie nebezpečného psa 

                   5.   Sťažnosť p. Juríkovej 

                   6.   Rôzne. 

                                                                                                             

           Ad.1:   Pán Sajan privítal členov komisie KOVP na  zasadnutí. 

                       Oboznámil prítomných členov komisie s programom rokovania s ktorým  

                       jednohlasne súhlasili.                                                                                    

     

 

          Ad.2 :        

                          Komisia prerokovala sťažnosť p. Piekovej s manželom na neprispôsobivého 

                      občana  Ivana Čonku , ktorý býva v ich susedstve bez povolenia v záhradkárskej 

                      osade a hlavne ohrozuje zdravie ľudí v blízkom okolí. Ide o vypaľovanie  

                      elektrických káblov, kúrenie  v piecke drevotrieskou, obuvou, drevom , ktoré je 

                      napustené olejom, farbami a pod. Uniká z toho čierny  a zapáchajúci dym, ktorý 

                      nám zamoruje toxickými látkami náš dom susedov  a okolie. 

                          Upozornili sme už p. Čonku viac krát, zavolali policajnú hliadku , kde sľúbil, 

                      že  to prestane. Na odporučenie policajnej hliadky sa obraciame aj na Vás, aby 

                      sme spoločne vyriešili tento náš problém.  

                        K predmetnej sťažnosti sa pripojil aj p.Encinger – zastupujúci majiteľku  

                      pozemkov, ktorý potvrdil, že p. Čonka tam býva bez povolenia, znečisťuje  

                      okolie rôznymi odpadmi a je v podmienke. 

 

              Stanovisko komisie:  Pri opakovaní znečisťovania a spaľovania treba kontaktovať 

                               MsP , štátnu políciu a  pracovníkov MÚ. 
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         Ad.3 :         Na zasadnutí komisie vo veci sťažnosti p. Piekovej bol aj ich sused ,ktorý 

                        potvrdil stav v prípade p. Čonku p. Peter Jelačič. Zároveň upozornil komisiu na 

                        vyvážanie rôzneho odpadu do výmoľu v k.ú. Záh.Bystrice pracovníkmi MÚ-                                                                       

                        EKO skupiny./ stavebný odpad, odpady z cintorína / . Pracovník skupiny bol 

                        upozornený, že uvedený odpad  tam nemôžu vyvážať a podľa možností ho  

                        odstrániť.  

                         Na uvedené miesto sa môže vyvážať len BIO odpad so súhlasom Les.poz.spol. 

                          

 

                            

 

          Ad .4             Na komisiu sme dostali oznámenie od p. Královej, že v Záhorskej Bystrici 

                             v lokalite Leopoldov Majer  bol napadnutí pri venčení jej psík stred.vzrastu 

                             Weisthighlandsky terier  psom, ktorého je majiteľkou p. Slaná. Utrpel vážne 

                             poranenia / otvorenú ranu, potrhané svalstvo a iné škrabance/ - operácia 

                             trvala 3 hod.  Pes sa von dostal cez dieru v plote, kde sa venčil. Pani Slaná 

                             uznala svoju chybu ,že nezabezpečila dostatočne výbeh . Uhradila všetky 

                             výdavky za ošetrenie. 

 

                 Stanovisko komisie:  Upozornila p. Slanú na nebezpečenstvo zo strany jej psa pre 

                                                  pre iných psov ,obyvateľov, detí a aby dôsledne zabezpečila  

                                                  koterec, resp.výbeh proti jeho opusteniu . 

 

 

          Ad.5              Sťažnosť p. Juríkovej na opätovné používanie Paintbalového areálu, ktorý 

                           je v susedstve jej f.Tchimo. Guličky prelietavajú na strechu, poškodzujú autá, 

                           ohrozujú zamestnancov. 

                           Pre objasnenie situácie vypovedal p.Sebastian Gergel ,zástupca prevádzkova- 

                           teľa, ktorý povedal, že išlo o vyskúšanie sieti proti unikaniu guličiek. 

                           Prisľúbil, že do vybavenia potrebných povolení, nebudú areál využívať. 

 

                  Stanovisko komisie:  Komisia upozornila a zakázala prevádzkovať areál do doby, 

                                                  pokiaľ nebude zabezpečený proti prestreľovaniu v hodnými 

                                                  sieťami, mala všetky povolenia na prevádzku. /polícia, živ. 

                                                  prostredie a pod/ 

 

 

           Ad.6.    Rôzne:   Neboli žiadne otázky. 

                                       

                         

 

                          Po ukončení komisie predseda všetkým zúčastnením poďakoval za účasť. 

 

       V Bratislave 16.5.2016 

 

     Zapísa:  Hasoň  -  taj.komisie 
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